اعلان فرصة استشارية في القطاع الصناعي رفع الفرصة (١١ص م.ط/٢٠٢١)

بسر الشركة العلمة الصناعات المطاطية والإطارات الواقعة في محافظة النجف الأشرف النحية الحيرية / طريق كريلاء حجف ، لحدى تشكيلات وزارة الصناعة والمعادن في جمهورية العراق ان تدعو المستثمرين والشركات المختصة والممولين (من الشركات الرصينة العصنعة أو وكلاتها المعتمون)، المشاركة في القرصة الاستثمارية (٢ / ص. م ط/٢٠٢٢) لـ (تأهيل وتشغيل مصنع المنتجات المطاطية في النجف) والمختص بإنتاج مختلف المنتجات المطاطية والبلاستيكية

على من يرغب بالمشاركة التقدم للحصول على الملف الاستثماري من مقر الشركة لقاء مبلغ (٢٠٠٠٠٠) دينار غير قابل للرد ويتحمل من ترسو عليه الفرصة الاستثمارية اجور نشر الإعلان والرسوم القانونية،

تقدم العروض في ظرف مغلق ومختوم معنون الى شركتنا ، يثبت عليه اسم ورقم الفرصة الاستثمارية واسم الجهة المشاركة وعنوانها على أن يرفق مع العروض وصل شراء الملف الاستثماري الصادر من شركتنا.

ويمكن الحصول على الملف الاستثماري اعتبارا" من تاريخ نشر الاعلان في الصحف المحلية وبإمكان الجهة الراغبة بالمشاركة مراجعة مقر وزارة الصناعة والمعادن / د٠ الاستثمارات أو مقر الشركة في محافظة النجف الأشرف.

سيتم فتح العروض بعد ثلاثون يوم عمل من تأريخ آخر نشر في الصحف المحلية ، وسيصار الى التمديد لثلاثون يوما في حال عدم ورود عروض ،وتستمر هذه الآلية لغاية سنة تقويمية من تأريخ آخر نشر في الصحف المحلية.

تسلم العطاءات في مقر الشركة وبالإمكان زيارة موقع الوزارة الالكتروني للاطلاع على المعلومات اومخاطبة دانرة الاستثمارات في وزارة الصناعة والمعادن وعلى العنوان التالى:-

العراق - بغداد - الباب الشرقي - شارع النضال

هاتف (۲۰۰۱ ۸۱۲۲۰۰۱)

ص ب (۱۹۸۰)

الفاكس (۰۰۹۶۴۸۱۶۹۰۰)

البريد الالكتروني (invest @ industry .gov.iq) (www.industry.gov.iq) الموقع الالكتروني

عنوان الشركة: (جمهورية العراق - محافظة النجف الاشرف - ناحية الحيدرية) ص ب (٢٤٠)

هاتف :- (۹۳۲۳۳۲۲۸۷۰) و (۹۳۲۳۳۳۲۲۷۷۰)

البريد الالكتروني: (scrit.iq@gmail.com) و (info@scrit.gov.iq) الموقع الالكتروني: (www.scrit.gov.iq)

المهندس حيدر ناصر ظاهر المدير العام ورنيس مجلس الادارة

Ministry of Industry and Minerals

The State Company for Rubber Industries and Tires

Announcing an investment opportunity in the industrial sector Opportunity Number (2/IRT / 2022)

The state Company for Rubber Industries and Tires in Najaf Governorate / Al-Haidarya district / Karbala-Najaf Road, one of Ministry of Industry and Minerals formations in Republic of Iraq, is pleased to invite investors, specialized companies and financiers (from sober manufacturing companies or their approved agents), to participate in the investment opportunity (2 / IRT / 2022) for (rehabilitation and operation rubber productions factory in Najaf) that produce different rubber and

Those who wish to participate have to apply for investment file in the company site by a non-refundable (200,000) Iraqi dinars, and whoever is awarded the investment opportunity bears the fees for publishing the advertisement and legal fees.

Offers must be submitted in a sealed envelope to our company, name, number of investment opportunity, name and address of the participating entity should be written on the envelope, the receipt of purchase of the investment file issued by our company must be attached with the offers.

The file can be obtained on the date of advertisement publishing in local newspapers. Who wish to participate can visit Ministry of Industry and Minerals site / department of Investments, as well as, the company site in Najaf.

Offers will be opened within thirty working days from the date of the last publication in local newspapers, and the extension will be made for another thirty days when no offers has been received. This mechanism will continue until a calendar year from the date of the last publication in local newspapers.

The bids are received at the company site, for more information visit Industry and Minerals ministry website, or contact the Investments Department at the following

Iraq - Baghdad - Bab Al Sharqi - Al Nidhal Street P.O. Box (5815)

Phone (009648162006)

Fax (009648166040)

E.mail (invest @ industry .gov.iq) website (www.industry.gov.iq)

Company address: (Republic of Iraq - Najaf Governorate - P.O. Box 240)

Phone: - (07827333239) and (07727333239)

Email: (scrit.iq@gmail.com) and (info @ scrit. gov.iq)

Website: (www.scrit.gov.iq)

Eng. Hayeder Nasser Dahir Director General and Chairman